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Styrelsens svar: Upprusta köket

Styrelsen anser att det är en bra idé att köpa in ett nytt värmeskåp då de vi har nu inte fyller
önskat ändamål. Dock anser styrelsen att vi borde undersöka fler alternativ än det som angivits
av motionären och att den andra attsatsen ändras till "att sektionen bör lägga en summa på max
25 000 kr för ett nytt värmeskåp."

Styrelsen anser att ett stekbord i nuläget inte är aktuellt då detta inte hade tillfört tillräckligt
mycket till köksarbetet för att rättfärdiga kostnaden. Då köket i nuläget inte har tillräckligt
väl fungerande ventilation är det heller inte rimligt att ha ett steckbord i drift då detta kan
leda till ståra mängder rök i serveringslokalen vilket kan leda till problem med huset samt
miljförvaltningen.

Styrelsen anser där med att sektionen bör bifalla den andra attsatsen med ändringen: "att sek-
tionen bör lägga en summa på max 25 000 kr för ett nytt värmeskåp" och att den första attsatsen
i nuläget inte är en rimlig utgift av ovanstående anledning.

För styrelsen, dag som ovan

Oskar Ström, Sexmästare
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